
Referat af generalforsamling G/F Drøsselbjerg Klint 2023

søndag d.7. maj, kl. 10.00 i Helseklinikken, Drøsselbjerg.

I overensstemmelse med foreningens vedtægter § 9 afholdt foreningen Drøsselbjerg Klint ordinær
generalforsamling. Generalforsamling er indkaldt med 3 ugers varsel og forslag til afstemning på
generalforsamlingen er indgivet skriftligt til bestyrelsen inden den 15. marts.

Der var følgende dagsorden til generalforsamlingen:

1. Valg af dirigent.
2. Valg af referent.
3, Optælling af stemmeberettigede medlemmer.
4. Bestyrelsens beretning - 2A22.
5. Forelæggelse af det reviderede regnskab 2022fl godkendelse.
6. Godkendelse af budget 2023 og fustsættelse af kontingent.
7. lndkomne forslag.

a) Tilpasning af ordensregler
8. Valg til bestyrelsen.
g. Evt.

Ad. I Valg af dirigent
Eva Debelvalgt til dirigent.

Ad.2 Valg af referent
Merete Christoffersen valgt.

Ad. 3 Optælling af stemmeberettigede medlemmer
18 medlemmer samt 1 fuldmagt ud af 82 stemmeberettigede medlemmer var repræsenteret ved
generalforsamlingen.

Ad. 4 Bes§relsens beretning * 2022
Bestyrelsens beretning var udsendt sammen med indkaldelse til generalforsamling.

Formanden gennemgik beretningen :

o Generalforsamling på normale tidspunkt i april kvartal.
. Bestyrelsen har i efteråret fungeret med 4 medlemmer da et af medlemmerne er flyttet fra

foreningen, bestyrelsen valgte at afuente valg af ny repræsentant på generalforsamlingen.
o Vores økonomi ser fortsat fornufiig ud og udgifterne i 2022 holder sig inden for budgettet.
o Vinteren var hård ved Valhallavej og det øverste stykke af Mjølnersvej. Foreningen har

fomyet aftale med Enghaven. Afetning og et lag calciumklorid bragte iapril/majvejene
tilbage i god standn sorn holdt sommeren over. Sideveje vedligeholdes af lodsejerne selv.

o Badebroen overvintredei2A22 på stranden og det gik godt. Tømmerflåden blev udsat i
juni. Foreningen har lavet 1-årige aftaler med NBC-Marine til opsætning og nedtagning af
badebro. På generalforsamlingen 2022 blev der spurgt til serviceaftalen, og NBC-marine
fastsætter prisen for et år ad gangen. Den er pt. uændret. Broen udsættes forventeligt
mandag den 8. maj.
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. Bestyrelsen har planer om at gentage sommeranangement iforeningen, men der mangler
yderligere et par medlemmer til et festudvalg.

. I maj blev nedkørslen reetableret og skråningeme rettet til. Den holdt vinteren over. Det
nederste stykke trængte dog efter vinteren til lidt fyld og det er sket med grus fra
foreningens grusbunke, bes§relsen har talt om evt. at flylte et par sten tilydedigere
beskyttelse for storme.

r SU udvalg med naboforeningeme og her drøftes fælles interesser - fælles veje og
affaldssortering m.m.

r Der er udfordringer med bortledning af overfladevand fra det nye bebyggede område på
Athenesvej. Bes§relsen er bekymret og har kontaktet Kalundborg Kommune for at få en
vurdering af udfordringeme.

. Husk at rotter i området skal indmeldes til kommunen.
o Hver enkelt lodseier skal være opmærksom på at klippe ned og tage hensyn til hinanden i

forhold til hegnslove og kig til Storebælt og bro.
. Tak for bidrag til strandrensning, til maling af foreningens trapper samt borde og bænke.

Generalforsamlingen havde følgende kommentarer til formandens beretning:

. Der blev spurgt til, uddybning af det dræn fra Athenesvej.

. Nysgenig på det towærk, derforsvandt til badebroen.

Bestyrelsens beretni ngen godkendt af generalforsam I in gen.

Ad. 5 Forelæggelse af det reviderede regnskab?O2? til godkendelse
Kassereren gennemgik regnskabets udgifter og indtægter.

Foreningen har i 2022 klaret sig bedre end forventet, et lille forventet underskud er blevet til et lille
overskud.

Sommerfesten blev billigere end budgetteret, som er en af grundende til at det er blevet et lille
overskud.

Generalforsamlingens kommentarer til regnskabet:
En enkelt bemærkning til regnskabets udseende/design - lad være med at markere regnskabs
søjlen.

Generalforsa m lin gen god kendte foren ingens regnskab f or 2022.

Ad 6. Godkendelse af budget 2023 og fastsættelse af kontingent
Kassereren gennemgik budget for 2023 og bestyrelsens grunde for at bibeholde kontingent på
1.200 kr. i 2023. Der er i budget 2023 desuden afsat midler til reetablering af nedkørsel.

Generalforsamlingen havde føl gende kom menta rer til bud gettet.
o Ønske om en uddybende forklaring på vej- og badebrosfond.

Generalforsamlingen godkendte budget 2O23 og et kontingent til foreningen på 1.200 kr.

Ad 7 lndkomne forslag.
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Bestyrelsen har modtaget 1 indkommet forslag, der er indkommet rettidigt.

a) Tilretning af ordensregler

Forslaget præsenteret.

Kommentiarer:

Vedligeholdelse af stier op til naboforeningen med de 3 meter skal tages med til S.U., da de skal
vedligeholde fra deres side.

Generalforsamlingen godkendte tilretninger af ordensregler.

Forslaget med ændringer til ordensregleme havde givet anledning til flere id6er fra medlemmer på
generalforsamlingen og et ønske om at ordensregleme gennemgås iforhold til mere modeme
tilgang. Men da forslag ikke er modtaget inden den 15. marts, kunne de ikke indgå i afstemning.
Bestyrelsen har modtaget id6eme og viltage en dialog på førstkommende bestyrelsesmøde og
vender tilbage til iddudviklere for nærmere aftaler om fremstilling af forslag frem mod
generalforsamlingen 2024.

Ad 8. Valg til bestyrelsen
Bestyrelsesmedlemmer ikke på valg:
Kasserer. (2 år\ Ole Brinch-Nielsen.
B-medlem. (2 årl Søren Eilsø.

Bestyrelsesmedlemmer på valg :

Formand. (2 år) lb Jensen. Genvalg til lb Jensen.
B-medlem. (2 årl Merete Christoffersen. Genvalg til Merete Christoffersen.
B-medlem. (2 år) Valg til Per Boesen.

Suppleanter og revisorer på valg hvert ån
Suppleant. (1 å0 Bo Gammelgaard. Genvalg til Bo Gammelgaard.
Suppleant. (1 år) Søren Foldberg. Genvalg tilSøren Foldberg.
Revisor. (1. å0 Hermod Jensen. Genvalg til Hermod Jensen.
Revisor. (1 år) Eva Debel. Genvalg til Eva Debel.
Revisor suppleant. (1 å0 Valg til Bo Christoffersen.
Revisor suppleant, (1 å0 Vakant.

Alle medlemmer ibestyrelsen valgt med applaus.

Ad 9 Eventuelt.
Generalforsamlingen havde en dialog om foreningens grønne områder ved Storebælt og hvor
meget der kan/skal være "vild med vilje" og hvor meget der skal klippes ned. Herunder også en
dialog om, der i foreningen kan findes en anden løsning på, hvem der fremover skal klippe rabatter
ved lodsejere. Bestyrelsen tager en dialog om emnet på deres første bestyrelsesmøde og vender
tilbage evt. med forslag om en arbejdsgruppe, der kan arbejde videre med forslag frem mod
generalforsamlin g 2024.

Generalforsamlingen havde en debat om støj. Et medlem på generalforsamlingen udtrykte et
ønske om, at hunde ikke skal stå og gø i længere perioder.
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Sommerfestudvalget: Hermod meldte sig til festudvalget.

Generalforsamlingen drøftede parkering på vejene og det blev bemærket, at der er
parkeringsplads på Gårdhøjsvei, hvor parkering kan foregå.

På foreningens hjemmeside http:/lwww.drosselbiersklint.dk kan foreningens medlemmer finde
referater og yderligere information om aktiviteter iforeningen.

Desuden har foreningen en Facebookside - Drøsselbierg Klint, hvor der deles indtryk, lopper får
ny ejer og \i passer på hinanden og hinandens ejendomme'.

Tilforeningens arkiv:
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